



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2010-37**

**under the**

**PROBATE COURT ACT  
(O.C. 2010-123)**

*Filed March 15, 2010*

**1** *Schedule A of New Brunswick Regulation 84-74 under the Probate Court Act is amended by striking out*

**8.** *Judicial District of Edmundston* **Madawaska and Carrefour the Parish of Assumption Drummond and Edmundston**  
**The Town of Grand Falls of Victoria County**

**9.** *Judicial District of Woodstock* **Carleton, Victoria 606 Main Street Woodstock**  
**excepting the Parish of Drummond and The Town of Grand Falls**

**and substituting the following:**

**8.** *Judicial District of Edmundston* **Madawaska and Carrefour the Parish of Assumption Drummond and Edmundston**  
**the town of Grand Falls of Victoria County**

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2010-37**

**pris en vertu de la**

**LOI SUR LA COUR DES SUCCESSIONS  
(D.C. 2010-123)**

*Déposé le 15 mars 2010*

**1** *L'annexe A du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-74 pris en vertu de la Loi sur la Cour des successions est modifiée par la suppression de*

**8.** *Circonscription judiciaire d'Edmundston* **Madawaska et Carrefour la paroisse de Assumption Drummond et Edmundston**  
**La Ville de Grand-Sault dans le comté de Victoria**

**9.** *Circonscription judiciaire de Woodstock* **Carleton Victoria à 606 rue Main Woodstock**  
**l'exception de la paroisse de Drummond et de la Ville de Grand-Sault.**

**et son remplacement par ce qui suit :**

**8.** *Circonscription judiciaire d'Edmundston* **Madawaska et Carrefour la paroisse de Assumption Drummond et Edmundston**  
**la ville de Grand-Sault dans le comté de Victoria**

9. Judicial District of Woodstock	Carleton, Victoria excepting the Parish of Drummond and the town of Grand Falls	606 Main Street Woodstock	9. Circonscription judiciaire de Woodstock	Carleton Victoria à l'exception de la paroisse de Drummond et de la ville de Grand-Sault	606 rue Main Woodstock
--------------------------------------	---	------------------------------	--	--	---------------------------

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK

All rights reserved/Tous droits réservés